
 
 

ACTA PLE NUM. 11/95 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 28 DE SETEMBRE DE 1995. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint hores del dia 
vint-i-vuit de setembre de mil nou-cents noranta-cinc,  es reuneixen a la sala 
de sessions  d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de l'Ajuntament Ple que a continuació es  relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència  del  senyor 
Alcalde, i assistits  per  mi,  la Secretària General. 
 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramón Salabert Parramón 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 



Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Diaz  
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm.  10/95,  corresponent  a  
la  sessió ordinària del dia  27  de  juliol d'enguany. 
 
 En  primer lloc pren la paraula el senyor  Alcalde, José  Montilla  
Aguilera,  per assenyalar que  en  el  punt número 1 de l'ordre d'aquesta 



sessió, figurava la  proposta d'aprovació  de l'acta núm. 10/95, de data 28 de  
setembre, quan  en  realitat  correspont a la sessió de  data  27  de juliol 
d'enguany. 
 
 
 Després d'això, l'acta número 10/95, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 27 de juliol de 1995, és  aprovada per unanimitat. 
 
 
 
 
 2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es  relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 26 de juliol de 1995 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA  
 
 -  Aprovació del conveni de col.laboració i el  seu annex  per  a  la 
realització del  Programa  d'Avaluació  i millora de la salubritat en llocs 
públics, entre la Diputació de Barcelona i l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 
 "Que tant la Llei de Bases de Règim Local,  7/85 de 2  d'abril,  la  
Llei General de Sanitat,   14/1986  de  25 d'abril  i  la  Llei  d'Ordenació  
Sanitària  a  Catalunya,  15/1990 de 9 de juliol, atorguen competències en 
matèria de sanitat als ajuntaments, i en concret aquesta última en  el seu  
article 68 assenyala les responsabilitats mínimes  que aquests  han de cobrir 
en compliment de les normes i  plans sanitaris. 
 
 
 Que és competència de la Diputació de Barcelona, en virtut  dels  
articles 36 de l'esmentada Llei de  Bases  de Règim  Local i 88 de la Llei 
Municipal i de Règim  Local  a Catalunya, Llei 8/87, de 15 d'bril, la cooperació 
i  assistència als municipis per a la prestació dels serveis que li són propis. 
 
 Que  l'Ajuntament  de  Cornellà  de  Llobregat   ha sol.licitat a la 



Diputació de Barcelona, dins del  Programa de  subvencions  a  ens locals per 
a  activitats  de  salut pública  i consum l'any 1995, una subvenció econòmica 
i  la seva col.laboració per a la realització del Programa d'Avaluació i millora de 
la salubritat en llocs públics per  tal de conèixer la seva situació, que la 
Diputació de Barcelona va iniciar l'any 1994 en diversos ajuntaments. 
 
 Per  tot això, aquesta regidora delegada  de  Salut Pública,  Serveis 
Socials i Dona proposa a la  Comissió  de Govern l'adopció dels següents 
 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar el Conveni de col.laboració i  el seu  annex per a 
la realització del Programa d'Avaluació  i millora de la salubritat en llocs 
públics, entre la Diputació de Barcelona i l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 SSEGON.-  Aprovar la minuta de conveni  que  figura com Annex al 
present acord. 
 
 TERCER.-  Facultar  el Sr. Alcalde,  José  Montilla Aguilera  per a la 
signatura de tots aquells documents  que siguin necessaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 QUART.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri, als efectes oportuns."  
 
 
        Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA         
 
 -  Rectificar  l'apartat primer de  l'acord  de  la  Comissió de Govern 
de data 12 de juliol, referent a l'adjudicació de la botiga número 5  de l'exterior 
del mercat  de Sant Ildefons. 
 
 
 "Vist  l'acord  adoptat  per  aquesta  Comissió  de Govern  en  data  
12 de juliol últim,  mitjançant  el  qual s'aprovava  la  subscripció d'un conveni  
de  col.laboració entre  l'Ajuntament  i els adjudicataris  de  les  botigues 
exteriors del mercat municipal de Sant Ildefons. 
 



 Vist  el decret de l'Alcaldia dictat el dia 21  del present  mes de 
juliol, en virtud del qual es rectifica  el nom  de  l'adjudicatari de la botiga 
número  5,  éssent  la societat  Monsal, Societat Civil particular, en compte  
del senyor  Juan M. Monforte Salvador, com figura  a  l'indicat acord  del dia 
12 de juliol, per la qual cosa procedeix  la seva modificació. 
 
 Atès,  així  mateix, que s'ha  produit  una  errada material pel que fa 
a l'import de l'aportació econòmica per part d'aquest Ajuntament a cadascú 
dels adjudicataris. 
 
 Atès  el  que disposa l'article 105.2  de  la  Llei 30/1992  de 
novembre, de Règim Jurídic de  les  Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú. 
 
 Per  tot això, en ús de les facultats  que  m'atribueixen els article 21 
de la Llei 7/1985, de 2 d'abril,  de Bases  del  Règim Local i 24 del Text Refós  
de  Legislació Local,  R.D.l.  781/1986, de 18 d'abril,  aquesta  Alcaldia 
proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Rectificar  l'apartat primer  de  l'acord d'aquesta 
Comissió de Govern adoptat el dia 12 del  present mes de juliol, en el sentit 
que l'adjudicatari de la botiga número  5 de l'exterior del mercat municipal de 
Sant  Ildefons  és MONSAL, SOCIETAT CIVIL PARTICULAR, en  compte  del 
senyor Juan M. Monforte Salvador. 
 
 
 
 SEGON.-  Modificar  l'apartat segon  de  l'esmentat acord,  pel  que  
fa a l'import de les  quantitats  que  es detallen, restant redactat de la següent 
manera: 
 
 
ADJUDICATARI      IMPORT 
 
MARIA SARGAR PALLARES GINER       1.384.638 
 
ANTONIO GOMEZ CUENCA       692.319 
 
FLORENCIA MARTINEZ MORA       692.319 
 
MONSAL, S.C.P.         692.319 
 
DOLORES CASTILLO LOPEZ       692.319 



 
MABEN, S.C.P.         692.319 
 
ANTONIA GIMENEZ MORA       692.319 
 
CELSA FERNANDEZ GONZALEZ       692.319 
 
RICARDO ALEGRE FARRE    1.384.638 
 
Mª CARMEN RODRIGUEZ PARDO      692.319 
 
Mª CONCEPCION ZATON  PEREZ               692.319 
 
MANUEL GOMEZ ORTIZ E HIJOS, S.L.       1.384.638 
 
AGUSTIN CATALAN NEBOT       1.384.638 
 
MANUEL HERNANDEZ ESTEVEZ      1.384.638 
 
 
 TERCER.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple d'aquest 
Ajuntament en la propera sessió que celebri." 
 
 
        Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 6 de setembre de 1995 
 
 MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Federació Catalana de Tennis, per la 
realització d'activitats esportives. 
 
 "Vista la documentació presentada per la  Federació Catalana de 
Tennis. 
 
 I per tal de regularitzar la forma i els  compromisos  mutuus  que  
adquireixen l'Ajuntament  de  Cornellà  i  l'esmentada  entitat, dins d'un marc 
establert,  mitjançant la concertació. 
 
 En vitut d'aquestes consideracions aquesta Alcaldia proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció dels següents  



 
A C O R D S 

 
 PRIMER.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà i la Federació Catalana  de Tennis, d'acord amb 
la minuta de  Conveni  que figura en annexa i que s'aprova simultàniament. 
 
 SEGON.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm.  Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 TERCER.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple municipal  per 
a la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'església parroquial de Santa Maria, 
per a la  restauració dels seus vitralls. 
 
 "Vista  la documentació presentada  per  l'Església Parroquial de 
Santa Maria. 
 
 I per tal de regularitzar la forma i els  compromisos  mutuus  que  
adquireixen l'Ajuntament  de  Cornellà  i  l'esmentada  entitat, dins d'un marc 
establert,  mitjançant la concertació. 
 
 En vitut d'aquestes consideracions aquesta Alcaldia proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració  
entre l'Ajuntament de Cornellà i  l'Església Parroquial de Santa Maria, d'acord 
amb la minuta de Conveni que figura en annexa i que s'aprova 
simultàniament. 
 
 SEGON.-  Donar la conformitat a la justificació  de la despesa 
relativa a l'activitat subvencionada, que consta en el mateix expedient. 
 
 TERCER.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm. Sr.  José Montilla  



Aguilera,  per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin 
necessaris per a la formalització  del present acord. 
 
 QUART.-  Donar  compte  del present  acord  al  Ple municipal  per 
a la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Asociación Cultural Andaluza Hijos 
de Paradas en Cataluña, per a la realització d'actes culturals. 
 
 "Vista la documentació presentada per la Asociación Cultural 
Andaluza Hijos de Paradas en Cataluña. 
 
 I per tal de regularitzar la forma i els  compromisos  mutuus  que  
adquireixen l'Ajuntament  de  Cornellà  i  l'esmentada  entitat, dins d'un marc 
establert,  mitjançant la concertació. 
 
 En virtut d'aquestes consideracions aquesta  Alcaldia proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració  
entre l'Ajuntament de Cornellà i la  Asociación  Cultural Andaluza Hijos de 
Paradas en Cataluña,  d'acord  amb la minuta de Conveni que figura en 
annexa  i  que s'aprova simultàniament. 
 
 SEGON.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm.  Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 TERCER.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple municipal  per 
a la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 



 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i el Club d'Amics del Ferrocarril-
Cornellà, per a la  realització de millores del ferrocarril de Can Mercader. 
 
 "Vista la documentació presentada pel Club  d'Amics del Ferrocarril-
Cornellà. 
 
 I per tal de regularitzar la forma i els  compromisos  mutuus  que  
adquireixen l'Ajuntament  de  Cornellà  i  l'esmentada  entitat, dins d'un marc 
establert,  mitjançant la concertació. 
 
 En vitut d'aquestes consideracions aquesta Alcaldia proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció dels següents  
 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració  
entre  l'Ajuntament de Cornellà  i  el  Club d'Amics del Ferrocarril-Cornellà, 
d'acord amb la minuta  de Conveni que figura en annexa i que s'aprova 
simultàniament. 
 
 SEGON.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm.  Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 TERCER.- Donar  compte del present acord  al  Ple municipal  per a 
la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
    
 
 
         3.-  Donar compte i , si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 



 - Decret núm. 3.764/95 de data 21 de juliol de 1995 
 
 "El Ple de l'Ajuntament, en sessió celebrada el dia 28 d'abril de 
1994, va acordar adjudicar al senyor Juan  M. Monforte  Salvador  la 
concessió  administrativa  de  l'ús, disfruit  i  explotació de la tenda exterior 
número  5  del Mercat Municipal Sant Ildefons. 
 
 L'esmentat  acord plenari conté una errada  de  fet consistent en 
què l'adjudicació haguès tingut que fer-se no a  nom del senyor Juan M. 
Monforte Salvador si no al de  la societat  Monsal,  S.C.P.  de la qual  el  
senyor  Monforte actuava  com a representant; per quant va  ser  l'esmentada 
societat  i  no  el senyor Monforte  la  que  va  presentar l'oferta sol.licitant la 
concessió de la tenda. 
 
 Essent doncs, necessari modificar l'errada produïda i en ús de les 
atribucions que em confereix l'article 51 de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya 
 

H E    R E S O L T 
 
 PRIMER.-  Rectificar,  de conformitat  a  l'article 105.2  de la Llei de 
Règim Jurídic de  les  Administracions Públiques i Procediment Administratiu 
Comú l'acord  plenari de data 28 d'abril de 1994 que va adjudicar entre  
d'altres la concessió administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de  la  
tenda exterior número 5 del Mercat  Municipal  Sant Ildefons  a  Juan  M. 
Monforte Salvador el  qual  haurà  de quedar rectificat de la següent manera: 
 
 -  full 2.- a on s'enumera l'últim dels  licitadors pel  local número 5, 
ha de dir "MONSAL, S.C.P." en lloc  de "Juan M. Monforte Salvador". 
 
 - full 4.- paràgraf sisè, línea tercera, a on diu " segona  oferta 
econòmica de Juan Monforte Salvador"  ha  de dir "segona oferta econòmica de 
MONSAL, S.C.P.". 
 
 - full 5.- A on s'enumeren els adjudicataris provisionals de la 
subhasta i respecte del local número 5, ha de dir   "MONSAL,  S.C.P."  en  lloc  
de  "Juan  M.   Monforte Salvador". 
 
 - Així mateix l'apartat primer de l'acord en el que es fa l'adjudicació 
del local núm. 5 haurà de dir  "Monsal, S.C.P." en lloc de "Juan M. Monforte 
Salvador". 
 
 - L'apartat segon de l'acord, quan fixa les fiances als  adjudicataris i 
respecte del local número 5  haurà  de dir Monsal, S.C.P. en lloc de Juan M. 
Monforte Salvador. 



 
 -  L'apartat  tercer  de l'acord  que  va  disposar retornar  les fiances 
provisionals als no adjudicataris  de les  botigues, a on diu "Juan M. Monforte 
Salvador"  ha  de dir "Monsal, S.C.P.". 
 
 SEGON.-  Donar compte del present Decret al Ple  de l'Ajuntament 
en la propera sessió que se celebri." 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Decret núm. 3.975/95 de data 3 d'agost de 1995 
 
 "Vista  la necessitat de formalitzar  la  inclussió del  municipi de 
Cornellà de Llobregat amb el PARC  de  CAN MERCADER,  al  Programa 
d'Actuació de  la  Mancomunitat  de Municipis   de   l'Area  Metropolitana  de   
Barcelona   de Manteniment  de  Parcs  Metropolitans,  aquesta   Alcaldia-
Presidència  fent ús de les competències que  li  confereix l'article  21.i) de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril Reguladora de Bases de Règim Local 
 

R E S O L C 
 
 PRIMER.- Sol.licitar a la Mancomunitat de Municipis de l'Area 
Metropolitana de Barcelona, la inclussió del PARC CAN MERCADER de 
Cornellà de Llobregat al Programa  d'Actuació de Manteniment de Parcs 
Metropolitans amb una subvenció de 20.562.500,- ptes. 
 
 SEGON.-  Comunicar  la  resolució  adoptada  a   la Mancomunitat  
de  Municipis, Direcció de Serveis  i  Espais Públics  de  l'Area  Metropolitana 
de  Barcelona,  pel  seu coneixement i efectes. 
 
 TERCER.-  Donar  compte del present Decret  al  Ple municipal en 
la primera sessió que celebri, a efectes de la seva ratificació." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
       - Decret núm. 4.331/95 de data 21 de setembre de 1995 
 
 "Vist  l'acord  adoptat  per  l'Institut  Municipal d'Educació de 
subscriure en conveni de col.laboració amb la Universitat  Nacional  



d'Educació  a  distància,  pel  qual l'Institut  assumirà les atribucions per 
delegació  de  les activitats docents de la Universitat, així com les gestions 
administratives corresponents a les inscripcions,  matriculacions,  expedició  
de  documentació i  seguiment  de  les tutories que s'estableixin. 
 
 Atès,   que   per   poder   atendre   les   tasques administratives  que  
comporta  el  conveni  esmentat,   es requereix disposar d'una Administrativa, 
amb una  dedicació setmanal de 10 hores. 
 
 Atès  que  per raons funcionals  i  organitzatives, seria  convenient 
que el candidat per desenvolupar  aquesta activitat  estigués  adscrita a 
l'Institut, a fi  de  poder realitzar un millor seguiment del conveni i control de  
les tasques per part de la direcció del centre. 
 
 Atès  que  una reducció de dedicació  del  personal administratiu,  a  
les tasques que  en  l'actualitat  estan desenvolupant,  comportaria  una 
pressió de  l'aparell  que seria negatiu per aconseguir els objectius fixats. 
 
 Atès que en vitut del que s'ha dit, un increment de la  jornada de 
treball d'un empleat, seria la proposta  més adient  per  cobrir  les  necessitats  
administratives  que l'esmentat conveni comporta. 
 
 Atès   que   s'ha  exposat   la   possibilitat   de modificació  de la 
jornada de treball a les  empleades  que realitzen  tasques de gestió 
administrativa  de  l'Institut Municipal   d'Educació,   i  que  ostenten   la   
categoria d'administrativa. 
 
 Atès  que  la funcionaria de carrera  MARIA  ISABEL SILES  
MOLINA,  ha  manifestat  la  seva  voluntarietat  en realitzar la tasca 
administrativa objecte de la modificació de  les  condicions de treball durant el  
temps  que  sigui vigent  el  conveni  de col.laboració  amb  la  Universitat   
Nacional  d'Educació  a  distància i  sigui  necessari,  en virtut  del mateix, la 
cobertura del servei d'informació  i  administració de la delegació amb una 
dedicació de 10 hores setmanals. 
 
 Atès  que  aquest increment del nombre  d'hores  de dedicació,  ha  
de  tenir  la  compensació  econòmica   que correspongui  en  funció  de  les  
normes  i   instruccions econòmiques establertes. 
 
 Atès  el  que preveuen els articles 39 i 55  de  la Normativa de 
Retribucions d'aquest Ajuntament. 
 
 Aquesta   Alcaldia-Presidència,  fent  ús  de   les atribucions  que  li 
confereix l'article 21-G  de  la  Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 



H A   R E S O L T 
 
 PRIMER.- Asignar a la funcionaria de carrera  MARIA ISABEL  
SILES  MOLINA, la tasca administrativa  del  servei d'informació  i 
administració de la delegació de  l'UNED  a Cornellà,  asumida  per  l'IME, en 
virtut  del  conveni  de col.laboració  subscrit amb una dedicació especial  per  
la realització  d'aquesta  funció de 10 hores  setmanals,  que haurà de realitzar 
fora de la seva jornada ordinaria, desde l'1  de  setembre  de 1995 al 30 de 
juny  de  1996,  i  una retribució   pel  concepte  de  complement   específic-
tram dedicació especial de 34.622,- pessetes mensuals. 
 
 SEGON.-  Donar compte del contingut de  la  present resolució  per 
la seva ratificació al Ple Municipal  en  la propera sessió que celebri." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 4.-  Aprovació  de la cessió de l'ús  amb  caràcter gratuït  a 
"l'Associació de Gent Gran" de  Cornellà-Centre, d'una part de l'edifici 
Titán. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El  passat 30 de novembre de 1994, la Comissió  de Govern va 
aprovar la subscripció un conveni de  col.laboració entre l'Ajuntament i la 
Fundació "La Caixa", per  dotar la  gent gran del municipi, especialmente  
l'Associació  de Gent  Gran de Cornellà-Centre, d' uns locals i uns  mitjans 
que fessin possible dur a terme les seves activitats.  
 
 L'apartat   tercer   de   l'esmentat   conveni   de col.laboració  contè 
el compromís de l'Ajuntament de  cedir l'ús gratuït d'una part de l'edifici Titàn 
del carrer Rubió i  Ors d'aquesta ciutat, de propietat municipal, a  l'Associació 
de Gent Gran de Cornellà-Centre, que fins ara estava ubicada  en  l'Esplai de 
la plaça de  Lluis  Companys,  amb l'objecte de destinar-lo a la nova seu de 
l'Associació. 
 



 Per  tot això, a fi de donar cumpliment al  conveni esmentat,  i  en 
ùs de les atribucions que als  ens  locals confereix l'article 75 del Reglament de 
Patrimoni dels  Ens Locals que els permet cedir en precari l'ùs de béns  
patrimonials  a entitats privades sense ànim de lucre,  que  els hagin  de  
destinar a fins d'utilitat pública  o  d'interés social, sempre en fenefici 
d'interessos de caràcter local. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents: 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Cedir,  en precari, l'ús  d'una  part  de l'edifici Titán de 
285 m2 de la primera planta  i 229 m2 de la  segona,  en  total 514 m2 de 
superfície,  a  favor   de l'Associació   de  Gent  Gran de  Cornellà-Centre,  amb  
la finalitat de constituir-hi la nova seu de l'Esplai. 
 
 SEGON.- Sotmetre l'expedient de cessió a informació pública,  
durant  un període de 15 dies, en  el  qual  s'hi poden  formular reclamacions 
o al.legacions,  transcurregut el qual sense que s'hagin formulat s'entendrà la 
cessió com a definitiva. 
 
 TERCER.- Facultar el senyor Alcalde Josep  Montilla Aguilera, per a 
la firma del conveni de cessió."  
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón  Arévalo, pren la paraula el  Portaveu  
del Grup  Municipal  del  PP, senyor Amador  Rosas  Outes,  per sol.licitar que 
es tingui en compte que a aquest equipament hi van nens, a efectes de l'ús de 
l'ascensor, de manera que cal que s'avisi per tal que es controli i no es  
produeixin accidents,  contestant al respecte el senyor Alcalde,  José Montilla 
Aguilera, que s'avisarà, però què no obstant  això hi ha monitors que s'ocupen 
d'aquestes qüestions. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
         
 
 
 5.-  Aprovació dels plecs de condicions que han  de regir la 
contractació dels serveis de recollida d'escombraries domiciliàries, neteja 
viària i neteja de clavegueram. 
 



 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient  iniciat a  proposta  de  l'Area d'Urbanisme  i  
Serveis, per a procedir a  la  contractació mitjançant concurs, del servei de 
recollida  d'escombraries domiciliaries, neteja viària i neteja de 
clavegueram,transport dels residus a l'abocador i demés serveis  relacionats 
amb l'objecte del contracte que es derivin de les clàusules del Plec de 
Condicions.  
 
 Vist    el    Plec    de    Condicions    Econòmic-Administratives, 
Jurídiques i Tècniques redactat a  l'efecte. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos pel Cap  del Departament de 
Contractació-Patrimoni visat per la Secretaria General i la Intervenció General. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.- Aprovar el Plec de Condicions  Jurídiques, Económic-
Administratives  i Tècniques que han de  regir  la  contractació, mitjançant 
concurs, dels serveis de recollida d'escombraries  domiciliàries,  neteja viària i  
neteja  de clavegueram,  transport de residus fins l'abocador i  demés serveis  
relacionats  amb  l'objecte de  contracte  que  es derivin de les clàusules del 
Plec de Condicions. 
 
 SEGON.-  Convocar concurs per a l'adjudicació  dels esmentats  
serveis, de conformitat amb l'article 160.1.  de la Ley de Contratos de las 
Administraciones  Públicas. 
 
 TERCER.- Exposar al públic els Plec de Condicions i així  mateix  
donar publicitat a  la  licitació  mitjançant anuncis  en  el Butlletí Oficial de la 
Província, i  en  el Diari Oficial de la Generalitat." 
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i  Serveis, senyor  Antonio Martínez Flor, en la que posa  de  
manifest les modificacions d'aquest plec respecte del que va regular l'anterior 
contracte, intervé el Portaveu del Grup  Municipal  d'IC-Els Verds, senyor 
Frederic Prieto i Caballé,  per manifestar  que  el  seu grup votarà a  favor,  
encara  que haurien preferit que aquest tema s'hagués parlat molt  més, 



abans  en  la Comissió Informativa d'Urbanisme, tot  i  que saben que s'ha 
convocat una sessió extraordinària d'aquesta Comissió per discutir la moció 
que presenta el seu grup  en relació amb el tema dels residus. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal del  PP,  
senyor  Amador Rosas Outes,  per  assenyalar  que comparteix  l'opinió  
manifestada  pel  Portaveu   d'IC-Els Verds, ja que sempre s'ha manifestat que 
aquest tema passaria  primer per la Comissió Informativa d'Urbanisme,  abans 
de passar per la de Règim Interior i Governació,   assenyalant,  pel  que fa 
referència a la forma de  prestació  del servei, que s'hauria d'insistir en la 
neteja de la zona  on estan  ubicats  els  contenidors dels mercats,  ja  que  es 
produeixen males olors, motiu pel qual espera que en aquesta nova contracta 
millori. 
 
 Tot seguit intervé el regidor del Grup Municipal de CiU,  senyor  
Ramon Blanco Lorenzo per, assenyalar  que  si aquests  temes es comentessin 
amb més temps,  es  trobarien propostes i solucions més imaginatives i 
pràctiques,  manifestant que el seu grup votarà a favor a pesar que creu que 
aquest concurs quedarà desert, ja que la pujada de preus és molt alta. 
 
 A  continuació intervé el President-Delegat  de  la Comissió 
Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, per  assenyalar que al mes de juny es va posar a 
disposició de tots  el grups  polítics municipals un esborrany del plec de  
condicions que ara se sotmet a votació i una fotocòpia de  l'antic,  amb 
l'objecte de donar-los una via  de  participació. Posteriorment, en la Comissió 
Informativa d'Urbanisme es va donar informació sobre aquest tema, encara 
que evidentment, molt  curta, perquè no s'havia produït cap suggeriment  per 
part  dels grups en relació amb la documentació  que  se'ls havia tramès, 
informant en la Comissió Informativa  d'Urbanisme  que  aquest tema passaria 
a la de Règim  Interior  i Governació  perquè era la competent, i com que ningú 
no  va dir  res, continua manifestant el senyor Martínez,  ell  va donar per 
suposat que tothom hi estava d'acord. 
 
 Acte  seguit pren novament la paraula  el  Portaveu del Grup 
Municipal d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé,  per assenyalar que 
tot i reconeixent que el  plec com instrument jurídic és competència de la 
Comissió Informativa  de l'Area de Règim Interior  i  Governació,  sempre 
s'havia parlat que es faria una reunió extraordinària de la d'Obres, per 
discutir-ne el contingut, ja que el seu  grup, per  exemple, propugna en la 
moció sobre residus una  minimització  d'aquests, i del plec podria 
desprendre's tot  el contrari. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera,  per  
assenyalar que efectivament és un  plec  de condicions  que encara que té un 



vessant jurídic, també  el té  tècnic, i per tant estaria bé que també passés  per  
la Comissió  Informativa d'Urbanisme; ara bé, si es van  donar els  plecs amb 
mesos d'antelació s'ha de reconèixer que  no es  pot  dir que no s'hagi donat 
informació.  Per  això  el senyor  Alcalde  assenyala  que l'important  és  si  
s'està d'acord en tirar endavant l'aprovació d'aquest plec i de la convocatòria  
del  concurs, en el que espera  que  hi  hagi concurrència, ja que segons 
informació de la qual es disposa, aquest any no hi ha concursos convocats en 
relació  amb aquest  tipus  de contractes per part  de  ciutats  de  les nostres 
dimensions. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
  
 
 
 6.-  Aprovació  del plec de condicions  que  ha  de regir  la  
utilització a precari de  l'habitatge  annex  al col.legi Sant Ildefons. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el Plec de Condicions redactat per la utilització  en precari de 
l'habitatge annex al  Col.legi  Públic Sant Ildefons. 
 
 Atès  que el mateix acompleix la legislació  vigent en  la matèria, en 
especial la normativa sobre  utilització de  béns de domini públic continguda a 
la Llei 8/87  de  15 d'abril Municipal i de Règim Local de Catalunya i 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals aprovat per Decret 336/1988 de 17  
d'octubre,  així com, la normativa  sobre  contractació municipal continguda a 
la Llei 8/87 de 15 d'abril M.R.L.C., Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques i resta de  disposicions concordants, aquesta Comissió  proposa  al 
Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar el Plec de Condicions que  ha  de regir  la 
utilització, en precari, de l'habitatge annex  al Col.legi Públic Sant Ildefons. 
 
 SEGON.- Sotmetre l'esmentat plec a exposició pública, mitjançant la 
seva inserció durant el termini de quinze dies al Tauler Municipal d'Anuncis. 
 
 TERCER.- Aprovar la convocatòria del concurs per  a l'adjudicació  
de la utilització en precari de  l'habitatge annex del Col.legi Públic Sant 
Ildefons. 



 
 QUART.-  Anunciar l'esmentada licitació  al  Tauler Municipal 
d'anuncis, d'acord amb allò que preveu  l'article 9 del Plec de Condicions." 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
         
 
 
 
 
 7.-  Modificació  dels requisits establerts  en  el catàleg  de llocs 
de treball, aprovat per aquesta  Corporació, pel que fa referència al lloc de 
treball de cap de  la unitat  administraiva del Departament de Sanitat i  
Serveis Socials,  en  el sentit de suprimir  la  característica  de "dedicació 
especial". 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la sol.licitud de concessió de  compatibilitat  del funcionari de 
carrera Sr. Daniel Punyet i  Vallés, per  a la realització d'una segona activitat 
en  el  sector privat a compte pròpia. 
 
 Atès,   que   per  la  concessió   de   l'esmentada compatibilitat, una 
de les condicions establertes és que el funcionari  ha  de  tenir fitxat com  a  
màxim  la  jornada ordinaria  de treball establerta amb caràcter general i  no 
percebre   cap   tipus   de   complement   específic    que impossibiliti  la  
concessió,  d'acord  amb  els  requisits establerts  en  els articles 329 i ss.  del  
Reglament  del Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Atès,  que  al  lloc  de  treball  que  desenvolupa l'interessat,  està 
establerta una dedicació especial,  amb la  percepció  d'un complement  
específic  per  l'esmentada circumstància, 
 
 Atès,  que  l'interessat,  un cop  informat  de  la qüestió, sol.licita la 
compatibilitat assenyalada. 
 
 Atès,  que les circumstàncies actuals  permeten  la modificació  de 
les condicions de treball establerts en  el lloc de treball que desenvolupa. 
 
 Aquesta  Tinència  d'Alcaldia de Règim  Interior  i Governació, 



proposa al Ple Municipal, l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 PRIMER.-  Modificar els requisits establerts en  el Catàleg  de Llocs 
de Treball, aprovat per aquesta  Corporació, pel que fa referència al lloc de 
treball de Cap de  la Unitat Administrativa del Departament de Sanitat i  
Serveis Socials,  en  el sentit de suprimir  la  característica  de "Dedicació 
especial", amb efectes 1 de setembre de 1995. 
 
 SEGON.-  Suprimir de l'esmentat lloc de treball  el complement 
específic tram dedicació especial, amb efectes 1 de setembre de 1995." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.-  Autoritzar la compatibilitat sol.licitada  pel funcionari de 
carrera Daniel Punyet i Vallés, entre el  seu lloc  de  treball a 
l'Ajuntament amb  una  altra  activitat privada. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El  President de la Comissió Informativa de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent acord: 
 
 Vista la declaració d'activitats presentada en data 08/08/95  per el 
funcionari de carrera Sr. Daniel Punyet  i Vallés,  que ocupa un lloc de treball 
de Cap de  la  Unitat Administrativa  del  Departament de Sanitat i  Serveis  
Socials,  i ocupa la plaça de Tècnic d'Administració  General d'aquesta  
Corporació,  mitjançant la  qual  sol.licita  la compatibilitat del seu lloc de 
treball en aquest Ajuntament amb  una  altra activitat privada per  compte  
aliena,  que consisteix en l'exercici lliure de la professió de comerç. 
 
 Atès,  que la dedicació setmanal del  funcionari  a l'Ajuntament  és  
de 35 hores, i que l'activitat per  a  la qual  se sol.licita compatibilitat es 
desenvolupa  amb  una dedicació aproximada de 17 hores setmanals. 
 



 Atès,  el  que disposa la Llei 53/1984,  de  26  de desembre,   
d'incompatibilitats   del   personal   de   les Administracions  Públiques,  la  
Llei  21/1987,  de  26  de novembre,  d'incompatibilitats  del personal al  
servei  de l'Administració  de  la  Generalitat,  i  el  Reial  Decret 598/1985,  de 
30 d'abril, que desenvolupa l'esmentada  Llei 53/1984,  així com el Reglament 
del personal al  Servei  de les Entitats Locals. 
 
 Atès,   que  els  criteris  que  s'estableixen   en l'esmentada 
normativa sobre aquesta qüestió són: 
 
 a)  El  desenvolupament  d'un lloc  de  treball  en l'àmbit  privat  no  
podrà  impedir  o   menyscavar l'estricte  compliment dels deures del personal  
al servei  de  l'Ajuntament,  o  comprometre  la  seva imparcialitat o 
independència. 
 
 b)  No  poden ésser objecte de  compatibilitat  les activitats  
professionals  que s'han de  prestar  a persones  a les que s'està obligat a 
atendre en  el desenvolupament del càrrec públic.  
 
 Atès,  que  si l'activitat en el sector  públic  és plena  o  total, 
aquesta podrà compatibilitzar-se  amb  una activitat privada que suposi una 
jornada igual o inferior a la meitat de la pública. Si l'activitat en el sector 
públic és a temps parcial, es podrà compatibilitzar amb una  activitat privada 
qualsevol que sigui la jornada que es realitzi  en aquesta última, amb el límit, 
però, tant  en  aquest cas  com en l'anterior, que la suma d'ambdues  jornades  
no superi l'ordinària de l'Administració incrementada d'un 50% (52 hores i 30 
minuts). 
 
 En virtut de tot això s'adopten els següents: 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.- AUTORITZAR la compatibilitat  sol.licitada per  el 
funcionari de carrera Sr. Daniel Punyet  i  Vallés, que amb la categoria 
professional de Tècnic d'Administració General,  i  ocupa el lloc de treball de 
Cap de  la  Unitat Administrativa del Departament de  Sanitat i Serveis Social   
d'aquesta  Corporació,  entre  el seu  lloc  de  treball  a l'Ajuntament,  amb 
una altra activitat privada  per  compte aliena, que consisteix en l'exercici 
lliure de la professió de comerciant, en base a les consideracions al.legades a 
la part expositiva del present Dictamen i, en el ben entés que el interessat no 
podrà dedicar més de 17 hores i 30  minuts setmanals  a l'activitat privada i 
haurà de posar en coneixement d'aquesta Corporació qualsevol canvi que es 
produeixi  en  les  condicions de treball de  l'activitat  que  es compatibilitza.  
 
 SEGON.-  Aquesta autorització restarà sense  efecte 



automàticament en els supòsits següents: 
 
 -  Si  l'activitat  privada  impedeix  o  menyscava l'estricte 
compliment dels deures del funcionari  o compromet a la seva imparcialitat o 
independència. 
 
 - Si l'activitat privada té alguna relació amb  els assumptes que es 
coneguin per raó del càrrec. 
 
 - Si l'activitat privada es desenvolupa dins de  la jornada laboral. 
 
 -   Si  es  produeix  alguna  modificació  en   les condicions de 
treball de les activitats objecte  de la compatibilitat." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 9.-  Aprovació inicial de la modificació de  crèdit 34/95,  
mitjançant  crèdit  extraordinari  i  suplement  de crèdit  finançat amb 
baixes per anul.lació i aplicació  del romanent positiu de tresoreria de 
1995. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'acord del Ple del Consorci per a la  Normalització  Llingüística  
de  data 8 de maig, en  el  que  va acordar  que l'aportació de l'Ajuntament de 
Cornellà  seria de 9.407.917,- pessetes, per a l'exercici 1995. 
 
 Atès que la consignació pressupostària de la partida  75.422.46700  
és de 9.200.000,- pessetes, i  per  tant, s'haurà de suplementar el crèdit en 
207.917,- pessetes. 
 
 Vist el Conveni-Marc subscrit amb l'empresa ADIGSA, relatiu  al 
parc públic d'habitatges del Polígon  Llobregat de data 15/3/93 i aprovat per 



la Comissió de Govern de data 9/3/93, i d'acord amb l'informe de l'Interventor 
General de data 2 d'agost d'enguany, cal suplementar la partida  
pressupostària 75.431.45100 en 3.368.707,- pessetes, per  donar compliment 
al Conveni-Marc subscrit. 
 
 Vista la petició del Departament de Salut  Pública, Serveis Socials i 
Dona, de data 27 de juliol de 1995, en el que se sol.licita la suplementació de 
la partida pressupostària 32.313.48000 - "Atencions benèfiques"  en 
3.000.000,- pessetes. 
 
 Vistes les propostes de l'Area d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i 
Serveis de dates 17 de juliol i 12 de  setembre  de 1995, de modificació de 
crèdits  mitjançant  crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb 
baixes per anul.lació i aplicació del romanent de tresoreria. 
 
 Atès  que  disposem  d'un  romanent  de  tresoreria positiu de 
249.972.599,- pessetes. 
 
 Atès  el  que estableixen l'art. 158.1 de  la  Llei 39/88,  Reguladora 
de les Hisendes Locals i l'art.  35  del R.D. 500/90, de 20 d'abril. 
 
 Vist l'informe favorable de la Intervenció  Municipal. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació,  Economia i Hisenda, vist 
el dictamen favorable de l'esmentada Comissió, proposa al Ple l'adopció del 
següent 
 

A C O R D 
 
 PRIMER.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de crèdit  número  
34/95, mitjançant  crèdit  extraordinari  i suplement  de crèdit finançat amb 
baixes per  anul.lació  i aplicació  del  romanent  de tresoreria  positiu  de  
1995, segons el següent detall: 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                                  Consignació                                  Consignació 
Partida          Descripció                        actual          Altes        Baixes           Final 
 
75.422.46700    Consorci Norm.Llingüíst.      9.200.000         207.917        ----        9.407.917 
75.431.45100    Subv.obres ADIGSA             4.000.000       3.368.707        ----        7.368.707 
32.313.48000    Atencions benèfiques         21.000.000       3.000.000        ----       24.000.000 
51.432.2200001  Mat.oficina no inventar.     3.224.905          ----          250.369       2.974.536 
52.431.22710    C.P.S. Calef.i aire cond.       4.545.000          ----          111.028       4.433.972 
52.431.22711    C.P.S. Extintors                     606.000          ----           191.880         414.120 
52.432.22720    C.P.S. Semàfors                  4.444.000          ----           734.651       3.709.349 
52.442.22734    Incidències                          2.181.000          ----           912.441      1.268.559 



54.431.2200001  Mat.oficina/Oficina mixta    858.500          ----           258.000         600.500 
51.431.62502    Mobiliari                                          0         150.000        ----             150.000 
51.431.62501    Equipament d'oficina                       0         250.000        ----             250.000 
51.432.60000    Adquisició terrenys           41.730.352      4.917.256        ----        46.647.608 
52.431.21302    Reparació alarmes              2.284.013        300.000        ----          2.584.013 
52.432.21304    Reparació semàfors             9.151.000        500.000        ----          9.651.000 
53.511.21301    Danys a béns municipals    3.568.025     1.000.000        ----          4.568.025 
54.431.2260501  Desp.diverses/Oficina mixta101.000        258.000        ----             359.000 
53.431.21206    Incidències                         3.658.725          ----       2.222.856       1.435.869 
53.432.21000    Conservació jardineria        9.930.825      5.066.957        ----       14.997.782 
53.511.21000    Reparació vies públiques  21.677.974      2.024.188        ----       23.702.162 
53.432.21001    Neteja aigües pluvials           685.992          ----        685.992                      0 
53.432.2211001  Material especial                 269.548          ----        269.548                     0 
53.434.6230210  Utillatge manteniment        400.369          ----        400.000                  369 
53.442.22721    C.P.S. Abocador                   633.270          ----        633.270                      0 
53.432.22724    C.P.S. Neteja escosells      2.879.110          ----      2.879.110                     0 
                                                           ---------------------------- 
                                 TOTAL ........................         21.043.025    9.549.145        
 
 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
  
                                                               Previsió                                     Previsió 
Concepte        Descripció                                       actual          Altes                        Final 
 
71.87001         Romanent tresoreria supl.crèdit     138.248.782     11.493.880         149.742.662 
                                                                    ------------- 
                                                 TOTAL .................................     11.493.880   
 
 
 
 SEGON.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts en l'art. 150 de la Llei 39/1988, de  28 de desembre, Reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
 TERCER.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
 
        Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert  Parramón, se sotmet a votació el 
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 10.- Aprovació del Compte General del Pressupost de 1994. 
 



 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el Compte General del Pressupost de l'Ajuntament  de 1994, 
elaborat de conformitat amb el que  disposen les Regles 408 a 433 de la 
Instrucció de Comptabilitat  per a l'Administració Local, aprovada per Ordre de 
17 de juliol de 1990. 
 
 Atès  que la Comissió Especial de Comptes,  reunida el  dia  22 de 
maig de 1995 va informar  favorablement  els esmentats comptes. 
 
 Atès  que  l'informe  de la  Comissió  de  Comptes, juntament amb 
els Comptes esmentats i els seus justificants han  estat exposats al públic 
durant 15 dies i 8  dies  més als  efectes de que els interesats poguessin 
presentar  els reparaments  i observacions que creguessin convenients,  no 
havent-se presentat cap reclamació. 
 
 L'Alcaldia-Presidència,  de conformitat amb el  que estableix l'art. 
193 de la Llei 39/1988, Reguladora de  les Hisendes Locals, proposa al Ple 
l'adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
 PRIMER.-  Aprovar el Compte General del  Pressupost per  a  1994, 
integrat pel de la propia Entitat,  els  dels Organismes  Autònoms  
Administratius:  Institut   Municipal d'Educació,  Institut Municipal de 
Promoció Urbanística  de Cornellà, Institut Municipal d'Esports, Patronat  
Municipal de Ràdio Cornellà i els de les empreses municipals:  EMDUCSA, 
SOMAPSA i PRECSA. 
 
 SEGON.-  Rendir  a  la Sindicatura  de  Comptes  de Catalunya,  el  
Compte General, de conformitat  amb  l'art. 193.5 de la Llei 39/1988." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramón Salabert  Parramón, se sotmet a votació el 
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 



 11.- Aprovació definitiva del Projecte d'obra ordinària 
d'Urbanització de l'accés peatonal al Pla Parcial Can Fatjó, incorporant 
modificació. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'Acord plenari d'aquest Ajuntament de  data 27 d'abril 1995, 
relatiu a l'aprovació inicial del  projecte, d'obra ordinària, URBANITZACIO 
D'ACCES PEATONAL AL  PLA PARCIAL  CAN  FATJO,  així com l'edicte  de  
publicació  al B.O.P. núm 126 de data 27 de maig 1995. 
 
 Vist l'escrit del senyor José Antonio Marín Sánchez que,  en la seva 
qualitat de Director-Gerent  de  l'empresa  municipal  DESARROLLO URBANO 
DE CORNELLA, S.A.,  demana  la  modificació  puntual  del  projecte  amb  la  
finalitat   de  redefinir la parada d'autobusos. 
 
 Atès  l'informe tècnic favorable, obrant a  l'expedient, emès per 
l'Arquitecta-Cap d'Area en el sentit de què les  petites  modificacions 
propossades  "són  de  caràcter puntual,  no modifiquen el contingut del 
projecte,  ja  que tan  sols afecten al replanteig de la citada parada" i,  en 
conseqüència,  "es  pot procedir a  l'aprovació  definitiva substituint  el  plànol  
corresponent  així  com  l'informe jurídic igualment favorable. 
 
 Atès el que disposen l'article 219 de la Llei 8/87, de  15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local de  Catalunya  i l'article 67.3 del Reglament de 
Planejament Urbanístic,  la Comissió  Informativa  d'Urbanisme,  Obres,  
Manteniment  i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.- Aprovar definitivament el Projecte  d'obra ordinària, 
URBANITZACIO D'ACCES PEATONAL AL PLA PARCIAL CAN FATJO,  amb un 
pressupost global de 49.742.120,- pts.,  IVA inclòs, amb la següent 
modificació: 
 
- inclusió de la nova planta de replanteig (plànol 2.3)  en substitució de 
l'anteriorment aprovada (plànol 2.3 a). 
 
 SEGON.-  Ordenar la publicació de l'anterior  Acord al Butlletí 
Oficial de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat  de Catalunya, al 
Butlletí Informatiu Local,  i al tauler d'anuncis de la Corporació. 
 
 TERCER.- Notificar els Acords adoptats al Director-Gerent  de 



l'empresa municipal DESARROLLO URBANO DE  CORNELLA, S.A. pel seu 
coneixement i efectes."  
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 12.- Aprovació inicial de la Modificació de l'Estudi  de Detall per 
a la reordenació dels volums  edificables de l'illa delimitada pels carrers 
Monturiol, Campoamor,  C-245 i Avinguda Baix Llobregat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist l'Acord plenari de data 27 de juliol 1995 pel qual  s'anul.la,  a 
requeriment del Conseller  de  Política Territorial i Obres Públiques,  l'acord 
adoptat, de data 30 de  marc 1995, d'aprovació definitiva de la Modificació  de 
l'Estudi  de  Detall per a la  reordenació  volumètrica  de l'illa  delimitada  pels  
carrers  Monturiol,  Campoamor  i l'Avinguda Baix Llobregat, promogut per 
NARGAM, S.A. 
 
 Vista  la nova documentació presentada per  NARGAM, S.A.  per  a 
la reordenació dels volums edificables  en  la  mateixa illa. 
 
 Atesos  els informes de l'Arquitecta-Cap  d'Area  i del Assessor 
Jurídic, ambdós favorables, els quals posen de manifest  que  aquesta 
modificació "...  ve  provocada  per l'evolució  que ha sofert el mercat de 
l'habitatge, no  tan sols  en quant a superfícies, sinó també en el programa  de 
necessitats,  són modificacions de detall que  possibiliten el  reagrupament 
dels espais lliures privats...,  a  l'hora que  es mantenen tots els paràmetres 
vigents:  edificabilitat,  alineacions, alçades i espais lliures d'ús públic"  i que 
no hi ha cap impediment per la seva aprovació inicial. 
 
 Atès  el que disposen els articles 12, 26, 64,  65, 66  i  75 del Decret 
Legislatiu 1/90, de 12 de  juliol  pel  qual  s'aprova  la  refosa  de  Textos  
Legals  vigents   a Catalunya   en  matèria  urbanística  i  altre   legislació 
concordant,  així com arts. 50.2.c) i 112.3.k) de  la  Llei 8/87,   de  15  d'abril  
Municipal  i  de  Règim  Local   de Catalunya,  la  Comissió  Informativa  
d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i Serveis proposa a l'Ajuntament Ple  



l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar  inicialment  la  Modificació  de l'Estudi  de 
Detall per a la reordenació  volumètrica  dels volums edificables de l'illa 
delimitada pels carrers Monturiol,  Campoamor  i l'Avinguda del Baix  
Llobregat,  segons projecte  amb visat col.legial núm. 95000888 de data 24  de 
juliol 1995, promoguda per NARGAM, S.A. 
 
 SEGON.- Sometre'l a informació pública, pel termini de 20 dies 
hàbils, mitjancant anuncis al Diari de la  Generalitat  de Catalunya, Butlletí 
Oficial de la  Província  i uns  dels  diaris  de  major  difusió.  De  no   produir-
se al.legacions o reclamació , en la fase d'exposició pública, la present 
Modificació s'entendrà definitivament aprovada." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 13.-  Aprovació  del Text Refós de  la  Modificació Puntual  del  
Pla General Metropolità al Sector  del  barri Almeda de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vistos els acords plenaris d'aquest Ajuntament  de dates  28  
d'abril i 13 de juliol de 1994, relatius  a  les aprovacions inicial i provisional de 
la Modificació del Pla General  que  comporta el Pla Especial  d'Ordenació  
Urbana "Sector Almeda" d'aquesta ciutat. 
 
 Vista  la  Resolució  del  Conseller  de   Política Territorial i Obres 
Públiques, de data 22 de desembre 1994, en   relació  a  l'aprovació  definitiva   
de   l'esmentada Modificació,  mitjancant  la qual ordenà  la  suspensió  de 
l'aprovació  definitiva fins que l'Ajuntament presentès  un Text Refós 
incorporant determinades prescripcions. 
 
 Atesos els informes de l'Arquitecta-Cap d'Area i de l'Assessor  
Jurídic, ambdós favorables, els quals posen  de manifest  que  el present Text 



Refós incorpora en  la  seva documentació gràfica i escrita les prescripcions 
requerides i que no hi ha cap impediment per la seva aprovació. 
 
 De  conformitat  amb  l'anteriorment  exposat,   la  Comissió 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis  proposa   a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar el Text Refós de  la  Modificació del  Pla General 
Metropolità que comporta el  Pla  Especial del Sector Almeda de Cornellà, el 
qual incorpora les  prescripcions següents: 
 
  1.-  Concreta  els paràmetres de la nova zona clau  12  OS d'acord 
amb les determinacions reglades de l'article 263 de les Normes urbanístiques 
del Pla General Metropolità. 
 
Completa  la documentació escrita definint  les  determinacions per a la clau 
12 FC. 
 
 2.- Es mantenen les zones verdes previstes pel Pla  General al llarg 
de l'Avinguda del Carrilet. 
 
 3.-  Es  qualifiquen de zona de remodelació  privada,  clau 14b,  les  
illes  actualment industrials  que  es  preveuen transformar  en residencials. 
El Pla Especial que  s'ha  de tramitar   per  desenvolupar  aquesta  zona  
s'ajustarà   a l'edificabilitat màxima, entre alineacions del carrer d'1,2 
m2st/m2.  i  preveurà  les  cessions  per  a  sistemes  que corresponen  a les 
zones de remodelació privada, clau  14b. L'àmbit   serà   objecte  d'una  
ordenació  global   i   la reparcel.lació i gestió s'ha de fer, com a mínim, per 
illes completes. 
 
 SEGON.-  Remetre la documentació completa del  Text Refós  
aprovat a la Comissió d'Urbanisme de  Barcelona,  la qual  en virtut de la 
delegació efectuada pel Conseller  en la Resolució esmentada, verificarà i 
posteriorment ordenarà la publicació al Diari Oficial de la Generalitat."  
 
 
 Després  d'una  detallada explicació  conjunta  del contingut 
d'aquest punt i del següent, atesa la  coincidència  de  matèries,  pel 
President-Delegat  de  la  Comissió Informativa  de  l'Area d'Urbanisme, Obres,  
Manteniment  i Serveis,  senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula  el 
regidor  del  Grup Municipal de CiU,  senyor  Ramon  Blanco Lorenzo,  per 
assenyalar que aquesta proposta dificulta  la possibilitat que es facin 
habitatges en la zona, contestant tot seguit el senyor Martínez que aquesta 



proposta l'efecte que té és que als actuals titulars de les indústries no els 
compensarà tant anar-se'n. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per recordar que  aquest tema  ja  va néixer amb 
l'oposició dels industrials  de  la zona  perquè els impedia expansionar-se, per 
la  qual  cosa ara  considera que no els compensarà i que a més serà  molt 
difícil que es posin tots d'acord. Per tant, i en la mesura en  què allò que 
perden els industrials ho guanya  la  zona antiga d'Almeda que guanya en 
edificabilitat, l'actitud del seu grup serà d'abstenció, perquè el que guanyen 
uns és poc i  el que perden els altres és molt, observació a  la  qual respon  el 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de l'Area  d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i  Serveis,  senyor Antonio  Martínez Flor, que els industrials no 
perden  res, perquè poden continuar mantenint els seves industries i els 
mateixos drets que tenen en aquest moment. El que passa  és que  no  hi  
guanyen tant com podien  guanyar  amb  l'altra opció,  perquè el sòl 
residencial és més car  que  l'industrial. Així mateix el senyor Martínez 
assenyala que l'Ajuntament,  per  tal d'accelerar la transformació de  la  zona 
residencial, estava d'acord en què guanyessin més, però  no ha estat possible 
per imposicions de la Comissió d'Urbanisme de Barcelona, que, en qualsevol 
cas s'ha de recordar, no provoquen  cap  pèrdua i a més sí  que  continuen  
guanyant alguna cosa. 
 
 Finalment  pren  la paraula el  Portaveu  del  Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per assenyalar que el seu grup està 
d'acord amb la proposta a  pesar que el Pla perdrà gran part del seu  interès  
inicial, pel tema de la qualificació específica que es  posava a  la zona 22*. A la 
vista de la proposta actual serà  molt difícil, sense incentius econòmics, posar 
d'acord a tots el propietaris,  per la qual cosa una vegada més  expressa  la 
seva  perplexitat  davant la  incomprensió  de  l'Autoritat urbanística  que 
imposa la solució, manifestant  el  senyor Prieto que ja veurem si s'aplica de la 
mateixa manera  quan es tracti de la requalificació dels terrenys on  
actualment està ubicat el camp de l'Espanyol. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera,  per  
manifestar el seu l'acord   amb  la  opinió manifestada pel senyor Prieto, i 
assenyalant que en qualsevol  cas,  i per no tardar més i no paralitzar  més  
aquest tema, és millor aprovar-lo. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb l'abstenció  dels  regidors del Grup 
Municipal del  PP,  senyors Amador  Rosas  Outes, Francisco Sánchez 
Granada  i  senyora Maria Isabel Espinosa Fernández. 
 
         



 
 14.-  Aprovació  del Text Refós  del  Pla  Especial d'Ordenació  
Urbana "Sector Almeda" de Cornellà de  Llobregat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vistos els Acords plenaris d'aquest Ajuntament  de dates  16-10-92 
i 21-1-93, relatius a les aprovacions  inicial  i  provisional  del Pla Especial  
d'Ordenació  Urbana "Sector Almeda" d'aquesta ciutat. 
 
 Vista  la Resolució de la Comissió  d'Urbanisme  de Barcelona,  de  
data  20 de gener de  1995,  en  relació  a l'aprovació definitiva de l'esmentat 
Pla Especial,  mitjancant la qual s'ordenà la suspensió de l'aprovació definitiva 
fins que  s'aprovi definitivament l'expedient de Modificació del  Pla General 
Metropolità que es tramita en aquest sentit  i  fins que l'Ajuntament presentés  
un  Text  Refós incorporant  determinades prescripcions. 
 
 Atesos els informes de l'Arquitecta-Cap d'Area i de l'Assessor  
Jurídic, ambdós favorables, els quals posen  de manifest  que  el present Text 
Refós incorpora en  la  seva documentació gràfica i escrita les prescripcions 
requerides i que no hi ha cap impediment per la seva aprovació. 
 
 De  conformitat  amb  l'anteriorment  exposat,   la  Comissió 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis  proposa   a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar el Text Refós  del  Pla  Especial  d'Ordenació  
Urbana "Sector Almeda" el qual  incorpora  les prescripcions  requerides  per 
la Comissió  d'Urbanisme  de Barcelona  i les determinacions establertes en  
l'expedient de  Modificació del Pla General Metropolità que es  tramita 
conjuntament. 
 
 SEGON.-  Remetre la documentació completa del  Text Refós  
aprovat a la Comissió d'Urbanisme de  Barcelona,  la qual  en virtut de la 
delegació efectuada pel Conseller  en la Resolució esmentada, verificarà i 
posteriorment ordenarà la publicació al Diari Oficial de la Generalitat."  
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb  l'abtenció  dels  regidors del Grup 
Municipal del  PP,  senyors Amador  Rosas  Outes, Francisco Sánchez 



Granada  i  senyora Maria Isabel Espinosa Fernández. 
 
 
 
 15.-  Acceptació de la cessió de 59m2. de la  finca ubicada al 
número 145 del carrer Juan Fernández,  efectuada pel senyor Juan 
Herraz López en representació de la mercantil "PROINHER, S.L.". 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'oferiment  efectuat pel Sr.  Juan  Herranz López en 
representació de la mercantil "PROINHER, S.L.,  en data  3-5-95 (R.G.E. 
núm.8187), de cessió de 59 m2.  de  la finca núm. 145 del carrer Juan 
Fernández, qualificats com a xarxa viària.          
 
        Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
        Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel qual 
s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentaries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  ACCEPTAR la cessió de 59 m2. de la  finca núm. 145 del 
carrer Juan Fernández, inscrites,  en el Tom i llibre  442 de Cornellà de 
Llobregat, full 67,  finca  núm. 3041-N,   del Registre de la Propietat de  
l'Hospitalet  de Llobregat,  efectuada pel Sr. Juan Herraz López, en  
representació de la mercantil "PROINHER, S.L." amb el ben  entés de  que  
aquesta  Administració  solament  accepta  aquesta cessió  com a lliure de 
càrregues i que  qualsevol  càrrega existent  que  pugui  derivar-se  de  les  
responsabilitats fiscals  encara  pendents  que hi  puguessin  existir  serà 
sempre a càrrec i per compte i risc de l'oferent. 
 
 SEGON.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 TERCER.- FORMALITZAR l'esmentada adquisició mitjançant Acta  



administrativa d'ocupació. 
 
 QUART.- DONAR trasllats d'aquests acords al  Departament de  
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes  oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 16.- Acceptació de les cessions de 8'30, 7'65, 8'00 i  8'70m2. de 
les finques núm. 13, 15, 17 i 19  del  carrer Eduard  Gibert, efectuades 
pels senyors Jordi Galtés  Juncà com administrador de BROG-91, S.L., 
Antonio de Lara  García com  administrador  de LYM-90, S.L. i Maria  
Dolores  Martí Seró com administradora de TECNICOAT, S.L. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'oferiment efectuat pels Srs. Jordi  Galtés Juncà, actuant 
com administrador de BROG-91, S.L.,  Antonio de  Lara  García com 
administrador de LYM-90, S.L.,  i  Ma. Dolores Martí Seró com administradora 
de TECNICOAT, S.L.  , en data 3-7-95 (R.G.E. núm.12257), de cessió de 8,30, 
7,65, 8,00  i 8,70  m2. respectivament de les finques  núms.  13, 15,  17  i 19 
del carrer Eduard Gibert, qualificats  com  a xarxa viària.          
 
        Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
        Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel qual 
s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentaries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
        PRIMER.-  ACCEPTAR la cessió de 8,30, 7,65, 8,00  i 8,70  m2. de 
les finques núms. 13, 15, 17 i 19  del  carrer Eduard Gibert, inscrites,  en el 



Tom i llibre 530 de Cornellà  de  Llobregat, full 197, 200, 203, 206,  finques  
núm. 1063  inscripció 6a., 1064 inscripció 6a., 1065  inscripció 6a. i 5295 
inscripció 4a., respectivament,  del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat,  efectuada  pels Srs. Jordi Galtés Juncà, actuant com 
administrador de BROG-91, S.L., Antonio de Lara García com administrador 
de  LYM-90,  S.L., i Ma. Dolores Martí Seró com  administradora  de 
TECNICOAT, S.L.. 
 
         SEGON.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 TERCER.- FORMALITZAR l'esmentada adquisició mitjançant Acta  
administrativa d'ocupació. 
 
 QUART.- DONAR trasllats d'aquests acords al  Departament de  
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes  oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 17.-  Aprovació  del Text Refós  del  Pla  Especial 
d'Establiments de Pública Concurrència. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vistos  els acords de Ple d'aquest  Ajuntament  de dates 26 de maig 
i 27 d'octubre, ambdós de 1994, relatius a l'aprovació  del  Pla Especial  
d'Establiments  de  pública concurrència d'aquesta ciutat. 
 
 Vistos  els  escrits  de  les  Direccions  Generals d'Urbanisme i del 
Joc i d'Espectacles, dels Departaments de Política  Territorial  i Obres 
Públiques i  de  Governació, respectivament, de la Generalitat de Catalunya de 
dates  10 d'abril i 26 de juny últims. 
 
 Atès  que el Govern Civil no ha  formulat  observacions a l'escrit 



tramés per aquest Ajuntament en data 5  de maig de 1995, mitjançant el qual 
es sol.licitava  l'emissió de l'informe que s'especificava en l'escrit abans  
esmentat de la Direcció General d'Urbanisme. 
 
 Atès  el  que  disposa l'article 82.4  de  la  Llei 30/1992 de 26 de 
novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú. 
 
 El President de la Comissió Informativa d'Urbanisme i Serveis 
proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar  el Text Refós del  Pla  Especial d'Establiments  
de Pública Concurrència  d'aquesta  ciutat, incorporant  a la documentació 
aprovada provisionalment  el següent: 
 
 a)  Inclusió  d'un segon apartat  a  la  Disposició Addicional, del 
tenor següent: 
 
 "Les  prescripcions  establertes en aquest  pla  no incidiran  en  
matèries competència de  la  Generalitat  de Catalunya,  en  especial, pel que 
fa al règim  d'horari  de locals de pública concurrència, autorització i 
funcionament d'establiments  dedicats al joc i autoritzacions  excepcionals." 
 
 b) Incorporació d'un plànol assenyalant els centres o edificacions de 
serveis protegits de l'Administració. 
 
 SEGON.-  Remetre la documentació completa del  Text Refós del Pla 
Especial d'Estbliments de Pública  concurrència  a la Comissió d'Urbanisme 
de Barcelona per a  la  seva verificació  i posterior publicació al Diari Oficial de  
la Generalitat de Catalunya." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel el 
President-Delegat de la Comissió  Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen,  
i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 18.-  Desestimar  les  peticions  efectuades   pels senyors  



Vicente,  Antonio  i Montserrat  Valls  Mercadé  i Magdalena Mercadé 
Campreciós, en els seus escrits de  dates 2 i 31 d'agost d'enguany. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'acord  adoptat per aquest  Ajuntament,  en sessió  plenària  
que  va tenir lloc el dia  27  de  juliol d'enguany,  en virtut de la qual 
s'executava  la  Sentència dictada el dia 12 d'abril de 1995, per la Sala tercera  
del Tribunal  Suprem,  en el recurs de casació  interposat  per aquest  
Ajuntament  contra la Sentència de 13  de  maig  de 1992,  del  Tribunal  
Superior de  Justícia  de  Catalunya, dictada  en  el  recurs  contenciós  
administratiu   número 293/91,  per la qual es casa i anul.la aquesta última i  
es fixa  el  justipreu  de les cinc  finques  expropiades  als senyors  Magdalena  
Mercadé Campreciós, Vicente, Antonio  i Montserrat   Valls  Mercadé,  en  la  
quantitat  total   de 4.143.058,7  pessetes, inclós el 5 per 100  d'afecció,  més 
els interessos legals corresponents. 
 
 Atès  que l'esmentat acord ha sigut  notificat  als interessats,  fent-
lis constar que podien retirar  l'import de  les  seves indemnitzacions en la  
Tresoreria  Municipal d'aquest Ajuntament en qualsevol moment. 
 
 Atès  que amb dates 2 i 31 d'agost últim, els  senyors Vicente, 
Antonio i Montserrat Valls Mercadé i Magdalena  Mercadé  Campreciós,  han 
tramés  a  aquest  Ajuntament quatre  escrits  amb  idèntic  contingut,  
manifestant  que  trobant-se  en tràmit un expedient de reversió de les  
finques  expropiades,  pendent actualment de  la  fixació  del justipreu  pel  
Jurat Provincial d'Expropiació  Forçosa  de Barcelona,  l'acord  municipal 
esmentat no té  cap  sentit, tota vegada que a judici dels interessats,  no 
procedeix el cobrament  de cap quantitat per part de l'Ajuntament com  a 
justipreu de la reversió, per tenir els solars  expropiats, actualment, el mateix 
valor que en el moment de l'expropiació, per la qual cosa el deixar sense efecte 
les  consignacions  efectuades per l'Ajuntament l'any 1989 en  la  Caixa 
General  de  Dipòsits,  implica  la  recuperació  per  part d'aquesta  
Administració del valor dels solars  objecte  de reversió, i a judici dels 
interessats culmina aquest  últim expedient. 
 
 Atès que és reiterada i constant la  Jurisprudència del Tribunal 
Suprem que des de temps antic ve establint que la  reversió  és  una  
retroexpropiació  i  no  una  simple retroacció del bé expropiat, motiu  pel qual  
no opera  una simple   devolució  del  justipreu  abonat,  sino  que   és 
necessari  la  fixació  d'un nou justipreu  en  els  termes previstos en l'article 
54 de la Llei d'Expropiació  Forçosa (S.T.S.  24-4-78), per la qual cosa el dret 
de reversió  no és  continuació d'un expedient d'expropiació ja acabat,  si no  
que,  encara  que tingui les seves arrels  en  el  dret dominical  expropiat,  



sorgeix  "ex  novo"  per  l'efectiva desafectació dels béns expropiats, d'aqui que  
constitueixi un  dret autònom i es reguli per la legislació que  estigui vigent en 
el moment del seu exercici. 
 
 Atès que a la vista de tot això, les manifestacions realitzades  pels  
senyors Mercadé Valls i per  la  senyora Mercadé  Campreciós en els seus 
escrits de  referència,  no poden ser admeses, i entenent que aquetes són una  
manifestació  del dret de petició, al no ser encuadrables  en  cap dels  altres  
tipus  regulats  per  la  legislació  vigent,  aquesta  Alcaldia proposa al Ple de 
l'Ajuntament  l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Desestimar les peticions efectuades  pels senyors  
Vicente,  Antonio  i Montserrat  Valls  Mercadé  i Magdalena Mercadé 
Campreciós, en els seus escrits de  dates 2 i 31 d'agost últim, a que s'ha fet 
referència en la  part expositiva del present acord. 
 
 
 SEGON.-  Notificar el present acord  als  esmentats senyors,  fent-lis  
constar que com a conseqüència  de  tot això, l'Ajuntament es ratifica en la 
vigència i validesa de l'acord  plenari adoptat en la sessió que va tenir lloc  el 
dia 27 de juliol d'enguany, entenent, pel que fa a  l'expedient  de reversió, que 
aquest no es troba afectat  per  la Sentència  executada, ni per tant finalitzat, 
pel que fa  a la fixació del justipreu." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta per la 
senyora Secretària General, Carmen Alonso Higuera, se sotmet a votació, i és 
aprovada per  unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 19.-  Exercici d'accions legals de  repetició,  per responsabilitat 
civil, contra la companyia FECSA en relació amb els fets succeïts el dia 
18 de març de 1982 en el  camp de fútbol de Sant Ildefons. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Atès  que  amb data 18 de març de 1982,  va  tenir lloc  un  
accident en el Camp de Futbol  de  Sant  Ildefons d'aquesta  Ciutat, amb 
resultat de la mort d'un nen  i  lesions  a set nens més del Col.legi Verge del 
Pilar,  com  a conseqüència de les descàrregues elèctriques produïdes  pel 
contacte d'una escala mecànica, propietat de  l'Ajuntament, amb  la  qual 



estaven treballant diversos  operaris  de  la Brigada  Municipal, amb un cable 
d'alta tensió de la  línia elèctrica  propietat de FECSA, que travessava  la  
llargada del camp d'esports. 
 
 Atès  que  com a conseqüència  d'això,  pel  Jutjat d'Instrucció  
número  2 de l'Hospitalet  de  Llobregat,  es varen instruir les diligències 
prèvies núm. 663/82, en  les que  varen comparèixer els afectats en qualitat  
d'acusació particular,   acordant-se  posteriorment,   l'obertura   de judici oral 
contra personal de FECSA, personal de l'Ajuntament i personal del Col.legi 
Verge del Pilar, i  declarant-se la responsabilitat civil subsidiària de les tres  
persones jurídiques esmentades. 
 
 Atès que posteriorment, a la vista de les qüestions incidentals 
plantejades  sobre prescripció d'accions, entre altres,  pels  acusats  que 
pertanyien a  la  plantilla  de FECSA,  a  l'empara del que disposa l'article 
793.2  de  la Llei  d'Enjudiciament Criminal, el Jutjat del Penal núm.  8 de 
Barcelona, que finalitzada la instrucció va coneixer del procediment,  
mitjançant l'Acte judicial de 30 de  setembre de 1994, va resoldre declarar 
extingida la  responsabilitat penal  respecte,  entre altres, el personal  de  
FECSA  per prescripció del delicte. 
 
 Atès  que  com a conseqüència  de  l'acte  judicial abans esmentat, 
la defensa d'aquest Ajuntament va elevar  a definitives les seves conclusions 
provisionals, salvat  pel que fa a l'acusació del personal directiu de FECSA, la 
qual va  ser  retirada  a  la vista  de  l'acte  judicial  abans esmentat, amb 
reserva de les accions civils corresponents. 
 
 Atès  que amb data 12 de juny d'enguany, el  Jutjat del  Penal  
número  8 de  Barcelona,  va  dictar  sentència condemnant  al personal de 
l'Ajuntament i al  personal  del Col.legi   Verge  del  Pilar,  a   satisfer,   
conjunta   i solidàriament,  als perjudicats,  diverses  indemnitzacions per  un 
import total de 119.899.000 pessetes, i  condemnant expressament  com  a  
responsables  civils  subsidiaris   a l'Ajuntament  de Cornellà de Llobregat, 
respecte del  91,66 per  100  de les indemnitzacions i al  Col.legi  Verge  del 
Pilar, respecte de 8,34 per 100 restant. 
 
 Atès  que  mitjançant  acord  plenari  adoptat  per aquest 
Ajuntament en sessió que va tenir lloc el dia 17  de juliol d'enguany, va 
acordar executar l'esmentada sentència de  comú  acord  amb les parts  
demandants,  mitjançant  la subscripció   dels   oportuns  documents   
reguladors   del calendari de pagament de les indemnitzacions. 
 
 Atès  que a judici d'aquest Ajuntament existeix  la possibilitat  
d'iniciar  una acció legal de  repetició  per responsabilitat civil extracontractual 
contra la  companyia FECSA,  sol.licitant que es faci càrrec del 75 per  100  de 



les indemnitzacions que ha abonat aquest Ajuntament, per un import  de  
82.424.467  pessetes, tota  vegada  que  de  la instrucció  del  procediment 
penal es deriva que  va  haver concurs  de culpes, ja que la línia elèctrica 
propietat  de FECSA  no  tenia  les  condicions  reglamentàries  i  tenia 
establert  un  sistema  de  reconnexió  automàtica  que  va provocar   diverses   
descàrregues  en   els   accidentats, causant  un  dany  evitable i major que  si  
la  descàrrega hagués sigut única. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, vist l'informe núm. 22/95, emès per 
la Secretària General d'aquest  Ajuntament, el dia 22 de setembre d'enguany, 
proposa al Ple de  l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Exercir l'acció civil legal de  repetició corresponent, 
contra FUERZAS ELECTRICAS DE CATALUNYA,  S.A. (FECSA), a que abans 
s'ha fet referència, prèvia interposició  de  la  demanda d'Acta  de  conciliació  
corresponent, davant la Jurisdicció ordinària. 
 
 SEGON.- En conformitat amb l'establert a  l'article 440.1 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar  com a  lletrat defensor d'aquest 
Ajuntament en l'esmentat  procés, a l'Advocat,  senyor Ignasi Doñate i 
Sanglas. 
 
 TERCER.- En conformitat amb l'establert a l'article 440.1 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar,  en representació  d'aquest  Ajuntament  
als  Procuradors  dels Tribunal següents: 
 
A Barcelona:               senyora Glòria de Celis Bernat 
 
A Cornellà de              senyor J. Manuel Feixó Bergadà  
Llobregat:                   senyor Francisco Javier Martínez del Toro. 
 
A Madrid:                   senyor Emilio Alvarez Zancada 
 
 
 QUART.-  Comunicar el present acord a  l'Advocat  i Procuradors 
nomenats, pels seu coneixement i efectes."         
         
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 



         
 20.-   Aprovació del conveni regulador  de  l'acció concertada  
entre l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat  i l'Assemblea de la Creu 
Roja, referent al desenvolupament de diferents campanyes. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Aquest  Ajuntament i l'Assemblea local de la  Creu Roja  de 
Cornellà de Llobregat, venen actuant  conjuntament durant  els  darrers  anys, 
mitjançant  la  subscripció  de diferents  convenis  reguladors  de  
col.laboració,  en  el desenvolupament de diferents campanyes, en la seva 
qualitat d'auxiliar dels poders públics. 
 
 Atès que un cop finalitzada la vigència de l'esmentat conveni, es fa 
necessari procedir a la realització d'un nou  conveni amb les mateixes 
condicions que estaven  establertes l'any 1994. 
 
 Per  tot això, aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 PRIMER.-  Aprovar el Conveni Regulador  de  l'Acció Concertada  
entre  l'Ajuntament de Cornellà  i  l'Assemblea Local  de  la Creu Roja 
d'aquesta Ciutat en tots  els  seus termes  que indica el text, i el seu annex, 
per un  període d'un  any, podent ser prorrogat per períodes anuals  succesius 
amb antelació al seu venciment si no existeix denúncia per cap de les parts, 
que en cas de produir-se la  pròrroga es  revisarà de mutu acord el contingut 
en relació amb  els programes i activitats a desenvolupar, com document 
annex. 
 
 SEGON.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura com Annex al 
present acord. 
 
 TERCER.- Facultar al Senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera, per a 
la signatura de tots aquells documents  que siguin  necessaris  per  a  la  
formalització  del  present acord." 
         
 
       Després d'una detallada explicació del contingut de la  Moció feta 
per la Regidora-Delegada de l'Area de  Salut Pública, Serveis Socials i Dona, 
pren la paraula el  Portaveu  del  Grup Municipal d'IC-Els  Verds,  senyor  
Frederic Prieto  i Caballé, per preguntar per què aquest tema no  ha passat per 
la Comissió Informativa de Serveis a la Persona, contestant al respecte el 



President-Delegat de la  Comissió Informativa  de  l'Area  de Serveis a  la  
Persona,  senyor Vicenç Badenes i Teixidó, que segurament perquè s'ha  
oblidat, motiu pel qual demana disculpes.  
 
 En  relació amb aquesta intervenció pren de nou  la paraula  el  
Portaveu del Grup  Municipal  d'IC-Els  Verds, senyor  Frederic Prieto i 
Caballé, per recordar que  sempre es diu que aquesta Comissió Informativa no 
té assumptes  de pes i que els temes són més trivials, i precisament quan hi 
ha  un assumpte que pot ser objecte de discussió, es  porta per moció 
eliminant tota possibilitat de participació. 
 
 Després d'això  se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 21.- Donar denominació a un carrer de la ciutat. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'informe  emés pel Cap del  Departament  de Serveis  
Generals relatiu a l'assignació de nom a  una  via urbana de la ciutat, 
l'Alcaldia-Presidència proposa al  Ple l'adopció de següent 
 

A C O R D 
 
 PRIMER.-  Dessignar amb el nom de  Passatge  Centre Social 
Almeda, al carrer que neix a l'avinguda Sant  Ferran i finalitza al passatge 
Busquets. 
 
 SEGON.-  Sotmetre  a exposició  pública  durant  el termini de 
quinze dies, perquè els afectats puguin  presentar  les  reclamacions i 
suggeriments  que  estimin  convenients. 
 
 TERCER.-  Comunicar el present acord  als  departaments 
municipals afectats." 
         
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se sotmet a votació, i  és  
aprovada  per unanimitat dels assistents. 
 
 



 
 
 22.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per realitzar el prec següent: 
 
 "El  Grup Municipal d'Iniciativa per  Catalunya-Els Verds,  prenent 
en consideració la permanent  degradació  a que es veu sotmès el monument 
al president Lluís Companys i el seu entorn, la qual instauració no només va 
ser  objecte del  suport directe de les diverses forces  polítiques  del país,  sinó  
costejat  en bona part  per  aportacions  dels nostres conciutadans, fa el 
següent prec: 
 
 1.- Replantejar l'actual espai on està emplaçat  el monument  i 
proposar solucions que siguin més  adients  pel seu manteniment i permanent 
dignificació. 
 
 2.-  Fer  una primera operació de  dignificació  de l'esmentat  espai  
abans del proper 15 d'octubre,  data  de l'aniversari de l'assassinat del 
President Companys. 
 
 3.-  Instaurar, amb la participació dels partits  i entitats de la 
ciutat, dues dates de celebració en l'esmentat monument: 
 
 - la memòria de l'assassinat. 
 - l'11 de setembre."  
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde,  per assenyalar  que 
pel que fa referència al punt número 2  del prec,  es  farà  efectivament de la  
manera  més  immediata possible, i  que els altres punts es podrien comentar 
a  la Comissió Informativa de Serveis a la Persona. 
 
 A continuació pren la paraula el  President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per manifestar,  en relació amb el punt número 1 del 
prec,  que posarà un arquitecte a treballar per buscar un sistema  que eviti  el 
vandalisme i que es discutirà posteriorment a  la Comissió Informativa. 
 
 Seguidament  intervé  el  President-Delegat  de  la Comissió  
Informativa  de l'Area de Serveis a  la  Persona, senyor  Vicenç  Badenes i 
Teixidó, per manifestar  la  seva conformitat  amb el fet que es faci un 
homenatge  a  aquest personatge,  assenyalant que ja se li va fer una ofrena  
en la qual van participar set o vuit Entitats, i que està previst repetir-la el 



pròxim exercici amb més participació. 
 
 Tot  seguit  pren la paraula el  Regidor  del  Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per assenyalar que en els números 51 a 55 del 
carrer Cinema Bel hi  ha un  problema de rates en els habitatges, i els veïns  
s'han queixat,  per la qual cosa demana que s'exigeixi a la  propietat  que 
realitzi les accions corresponents  de  neteja, proposta de la qual el senyor 
Alcalde diu que es pren nota.  
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal  de  
PP, senyor Francisco  Sánchez  Granada,  per assenyalar que han caigut els 
pals de subjecció de la xarxa del camp de bàsquet de la plaça Europa, i s'ha 
produït fins i  tot algun accident, motiu pel qual sol.licita que  algun tècnic  
inspeccioni com està l'ancoratge, contestant  sobre això  el  President-Delegat 
de la Comissió  Informativa  de l'Area  d'Urbanisme, Obres, Manteniment i  
Serveis,  senyor Antonio  Martínez  Flor, que no solament  s'ha  produït  el 
problema del pal, sinó fins i tot l'Ajuntament s'està plantejant  canviar  tot 
l'equipament per un  amb  més  mesures antivandalisme, incloses les cistelles. 
 
 Tot  seguit  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per  realitzar els precs i preguntes següents: 
 
 
 Pel  que fa referència als precs, el  senyor  Rosas sol.licita  que 
quedi retirada la petició que havia  fet  a través del registre general de 
l'Ajuntament de què  l'Associació de Veïns del barri Almeda aportés les 
certificacions corresponents, en veure els problemes que tenen per  justificar-
les. 
 
 Pel  que fa referència a les preguntes,  el  senyor Rosas planteja les 
següents: 
 
 1.- En quina situació queda la societat que s'havia projectat  
constituir per l'explotació de la televisió  per cable,  després de les últimes 
actuacions que han sortit  a la premsa? 
 
 2.-  Si els murs exteriors del Castell de  Cornellà  quedaran  així,  
perquè si bé en els plànols  del  projecte aquests semblaven rústics, ara 
semblen trinxeres per a Bòsnia, més que una tanca del Castell, a més que s'ha 
retallat excessivament el gir dels vehicles. 
 
 3.- En relació amb la discoteca Batikano, si  tenia permís  per  
efectuar la remodelació exterior  que  ha  fet últimament, i en el cas de tenir 
permís,  si se'l va intentar convèncer que canviés una mica el projecte, 
pensant que podia  ferir  la sensibilitat de molta gent,  com  la  seva mateixa. 



 
 Seguidament intervé el senyor Alcalde, José  Montilla  Aguilera,  per 
assenyalar pel que  fa  referència  als precs i preguntes plantejats pel Portaveu 
del Grup  Municipal del PP, que del prec en queden assabentats, i per  tant 
queda retirada la petició, i sobre les preguntes informa en el termes següents: 
 
 -  Pel que fa referència a la primera pregunta,  en el  seu dia, 
efectivament, es va signar un  acord  d'intencions per estudiar la viabilitat de 
constituir una  empresa mixta  per a la explotació de la televisió per cable,  
però que  aquest tema es va fer sota la perspectiva que en  breu s'aprovaria la 
llei que regulés aquest tipus de telecomunicacions. En no haver-se aprovat 
aquesta llei, ni Telefònica ni  l'altra  Entitat signant (Multimedia),  han  acabat  
de desenvolupar el projecte d'empresa, per la qual cosa aquest tema està 
aturat. 
 
 Així  mateix, el senyor Alcalde continua  informant que actualment 
hi ha una llacuna legal, ja que el  Tribunal Constitucional  ha assenyalat que 
el fet que no hi hagi  la normativa que regula la televisió per cable no vol pas  
dir que  no es pugui realitzar aquest tipus de  serveis,  motiu pel qual avui 
surt una notícia en els mitjans de  comunicació,  sobre la participació d'aquest 
Ajuntament en  l'acord de declaració d'intencions subscrit amb altres  
Ajuntaments de  Catalunya,  el contingut del qual explica  que  té  per objecte  
portar endavant l'establiment de la televisió  per cable, mitjançant l'aprovació 
d'un plec de condicions comú, o la constitució  d'un Consorci per a la 
construcció  d'una xarxa per al segon operador, que de moment solament  
operaria  per televisió, i quan es liberalitzi el mercat de  les telecomunicacions  
l'any 1998, podria utilitzar-se  aquesta xarxa  per  a la prestació d'altres 
serveis  de  telefonia, telecomunicacions, etc. 
 
 A continuació pren la paraula el  President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per assenyalar, pel que fa referència a la segona 
pregunta  del Portaveu  del Grup Municipal del PP, que els blocs  utilitzats per 
a la tanca del Castell no són pas de formigó, sinó de pedra natural 
expressament portada d'una pedrera, encara que  no  ho  sembli, i reflecteixen 
fidelment  el  que  els plànols   del projecte preveien, encara que  tots  
pensàvem que serien més petits i no tan llisos, ja que  efectivament els actuals 
semblen blocs de formigó, motiu pel qual informa  el senyor Martínez que es 
donarà un tractament  d'envelliment a la pedra perquè perdi aquest efecte. 
 
 Pel  que  fa referència a la tercera  pregunta,  la relacionada  amb la 
discoteca Batikano, el senyor  Martínez informa  que,  no solament té llicència, 
sinó  que  té  una llicència d'obres per a la reforma interior, i dues llicències 
d'obres per a les reformes que s'han fet en els  exteriors, informant que pel que 
fa referència als exteriors la primera llicència que van sol.licitar va ser 



denegada,  basant-se  en  una normativa metropolitana de  l'impacte  que 
podria tenir la façana, normativa que, en no estar desenvolupada per una 
ordenança municipal, era molt discutible  la seva aplicació a Cornellà. De fet 
en el primer projecte les estàtues  anaven encastades i la façana tenia gàrgoles  
com una catedral gòtica. A la segona llicència, que és  l'atorgada,  ja han tret 
aquestes gàrgoles, i la façana  més  que d'una catedral gòtica és d'un edifici de 
la mateixa  època, però no concretament d'una catedral, però és que  
l'Ajuntament, amb la llei a la mà, no podia denegar aquesta llicència. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu  del Grup  
Municipal  del  PP, senyor Amador  Rosas  Outes,  per manifestar que s'alegra 
que s'hagi fet aquest intent,  però que també li agradaria veure què és el que 
pretenien posar, a la vista del que hi ha. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  per 
assenyalar que l'Ajuntament no pot  fer  més del  que ha fet, perquè sinó 
actuaria  discrecionalment,  i evidentment, en aquest país no hi ha una llei de 
la moral i dels bons costums. 
 
 Acte  seguit pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per  realitzar un prec, consistent en què 
s'avisi la Guàrdia Urbana que al carrer Costa Brava els autocars que porten 
gent a la discoteca Batikano impedeixen la circulació, contestant  al respecte 
el senyor Alcalde que no li sembla estrany, amb la campanya  gratuïta que 
s'està fent de la discoteca, que  hi vingui tanta gent. 
 
 Finalment  intervé  el Regidor del  Grup  Municipal d'IC-Els Verds, 
senyor Ignacio Florez Barrón, per  assenyalar  que  fa mesos, al carrer Josep  
Cuxart,  la  companyia d'aigües  va fer unes instal.lacions subterrànies, que  
ara amb les pluges han produït forats, per la qual cosa, tenint en  compte que 
a més a més aquest carrer necessitaria  unes reparacions  del paviment, 
proposa que es repari, i  s'analitzi si hi ha cap responsabilitat de la 
companyia, contestant sobre això el senyor Alcalde que, efectivament, sí que 
hi  ha una responsabilitat, i es mirarà perquè per  tal  de respondre'n  
aquestes companyies tenen dipositats avals.    
                     
  
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una  hores  i vin-i-cinc minuts, 
signant  la  present  acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària  
General, que ho certifico. 


